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    Närvarande  Antal Röster 

Bollnäs    2  2 

Edsbyn    1  2 

Gävle    3  2 

Hofors    1  2 

Hudiksvall    1  2 

Järvsö    2  2 

Ljusdal    0  2 

Ockelbo    2  2 

Sandviken    0  2 

Skutskär    0  2 

Söderhamn    2  2 

Valbo    1  2 

Rasklubb Sv Kelpiekl.  0  0 

Distriktet    7  0 

Totalt    15+7   

Närvarande från styrelsen: Anita Larsson, Åsa Bagge, Gunilla Nyberg Korner, Karin Spännare,  

Lars Carlborg, Charlotte Olsson,  

 

§1  Mötets öppnande 

  Ordförande Anita Larsson förklarade mötet öppnat. 

§2  Fastställande av röstlängd

  Röstlängden fastställdes till 15 närvarande med  18 röster samt 7 deltagare från styrelsen  

  och 0 deltagare från rasklubb. 

§3  Anmälan övriga frågor 

  Extra kongress. 

§4  Fastställande av dagordning 

  Beslöts att godkänna dagordningen. 

§5  Val av justerare 

  Mötet beslöt att välja Magnus Bergqvist, Ockelbo BK att justera dagens protokoll. 

§6  Tidigare protokoll 

  Protokollet från mötet den 4 maj föredrogs. Protokollet godkändes och lades till 

  handlingarna.  

§7  Ekonomi 

  Åsa Bagge redogjorde för ekonomin. Tillgodohavande uppgår till 203 486 kr. 

  Kommer att fakturera mötesavgift 1200 kr/klubb i oktober, samt medlemsavgifter  

  30 kr/medlem i november.  Åsa Bagge påminner mötet att skicka in reseräkning till sina 

  kassörer som sedan ska vidarefakturera kostnaden till distriktet. Sammanställning över olika 

  avgifter och kostnader som distriktet debiterar klubbarna är inte färdigställd pga tidsbrist.  
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§8  Kompletteringsval av en ledamot till valberedningen   

  Mötet beslutade välja Malin Karlsson, Gävle BK som ledamot i valberedningen på 1 år.  

§9  Petra Stark informerar om Specialsök 

  Petra Stark berättade om den nya provformen Specialsök.   

§10  Rapport från Styrelsen 

  Styrelsen påminner om att motioner skall vara inlämnade senast 15 november. 

  Vi planerar ett nytt försök med att hålla helgkurs i bruksgrenar till våren, i maj.  

  Kennelfullmäktige i SKK har hållits, nya namn på Ordförande, 1:e och 2:e vice ordförande. 

  Vi har haft zoommöten med klubbarna. Se separat rapport sista sidan i protokollet.  

§11  Rapporter från sektorer 

  Bruks: Den 13 maj hade vi uppdömning för 4 st domaraspiranter till klass 2 B domare. 

  Samtliga blev godkända; Håkan Obbarius, Söderhamn BK, Camilla Lönn Söderhamn BK,  

  Sara Wärnå, Hudiksvall BK samt Helen Frenz, Gävle BK. Stort Grattis till er! 

  På årets SM i BRUKS hade vi 2 st deltagare från distriktet, Lillemor Arthursson, Hudiksvall BK 

  tävlade i Spår och kom på 4:e plats. Carina Byre’n, Hudiksvall BK tävlade i Skydd och kom på 

  10:e plats. Stort Grattis till er! 

  DM i Spår: 

  1:a Ann Essner  Sandviken BK 

  2:a Lena Pettersson  Gävle BK 

  3:a AnnaLena Jonsson Sandviken BK 

  DM i Sök 

  1:a Lena Pettersson Gävle BK 

  Stort Grattis till er! 

  1 st har anmält sig till den planerade utbildningen till domare 2 B. 

  5 st har anmält sig till utbildning till tävlingsledare. 

  1 st har anmält sig till utbildning till tävlingssekreterare. 

  Den 14 oktober blir det konferens för tävlingsledare bruks. Plats Ockelbo BK.

  Lydnad: Domarutbildningen går trögt.  

  Har kommit in några som vill gå tävlingsledare lydnad. 

  Eftersom det nya SBK tävling startas upp i November så väntar vi med att ha den planerade 

  konferensen för tävlingssekreterare. Vi kör den typ i januari  i februari före 

  tävlingssäsongen.  

  4 st har anmält sig på distriktets planerade utbildning för tävlingsledare lydnad. Kursen 

  kommer att ledas av Håkan Obbarius.  

  DM i Lydnad:  

  1:a BrittLouise Malm,  Skutskär BK 

  Stort Grattis! 

  Anmodan att lägga in 2024 års tävlingar i bruks och lydnad har gått ut till klubbarna,  

  gäller i första hand det första halvåret. Skall vara inlagt senast 12 oktober.

  Patrull: Ingen rapport. 
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  Rallylydnad:  Ny TS i Gävle Sofie Hedlund. Nya skrivare Cecilia Lundin Järvsö och Paula 

  Sjöstedt Sandviken. 

  DM avgjordes 16/9 i Sandviken. Vann gjorde Matilda Persson med Haiwa från Edsbyns BK. 

  SM 2023 avgjordes i Kungsör. Från distriktet deltog 6 personer varav Matilda kvalat in med 2 

  hundar! Till finalen gick Matilda med Elvis och placerade sig på en 15:e plats. Totalt 100 

  hundar deltog i SM varav 30 fick starta i finalen.  

  Mail gått ut till klubbarnas rallyansvariga ang ansökan om rallytävlingar 2024. Har bett om 

  datumförslag till den 24/9 och därefter kallar jag till zoom möte där vi går igenom ansökta 

  tävlingar. Tråkigt nog kommer inte Sandviken och Söderhamn och Hofors ansöka om 

  rallytävlingar 2024. Även Skutskär avvaktar med tävlingar 1:a halvåret. Känns som problemet 

  är funktionärsbrist ( tidsbrist ) hos klubbarna.  

  Om efterfrågan finns kan jag starta en skrivarutbildning i höst.  

  TS utbildningen avvaktar jag med till vårkanten eftersom nya SBK tävling ska tas i drift. 

  Specialsök: Domarutbildning pågår, Petra Stark och Irene Hellberg. Erik Viklund har meddelat 

  att han pausar sitt uppdrag tills vidare. Det blir domarkonferens den 78 oktober i 

  Sollentuna. Det pågår instruktörsutbildningar, oklart hur många som går och var dom går. 

  Drag: Ingen rapport. 

  HUS: Ulla Altskog har deltagit i ett Dialogmöte med CHUS. Vi kan eventuellt erbjuda en 

  föreläsningsdag i ämnet Blygerhundar till våren. Föreläsare Monica Henriksson. Det har 

  kommit några intresseanmälningar för instruktörsutbildning. 

  Avel & Hälsa: Samtliga MHbanor i distriktet är nu godkända. 

  Samhällsnytta: Patrullhundskurs är avslutad med 7 gk ekipage. Det blir förmodligen inga  

  fler kurser i vårt distrikt pga nya direktiv uppifrån om var och hur kurser ska hållas.  

  Den 30/9 information hos Granngården i Gävle och 1/10 tjänstehundsdag på Gävle BK.  

  Kommunikation: Karin Spännare uppmanar samtliga klubbar att uppdatera sina 

  funktionärslistor på hemsidan.  

  Medlemsstatistik: Medlemsantalet är idag ca 2202 medlemmar. 

  Övrigt: Ingen rapport. 

§12  Rapporter från respektive klubb 

  Med anledning av att det började bli sent rapporterade klubbarna endast det som  

  avviker från ordinarie klubbverksamhet  

  Edsbyn: NWtävling i oktober 

  Gävle: Tjänstehundsdag 1 oktober 

  Hudiksvall: Vår kursverksamhet har fortsatt rulla på bra hela året vilket visat sig i 

  glädjande medlemsantal. Kurserna fortgår än på klubben även om vissa nu börja 

  flytta in i vår hundhall. Inomhushallen har varit populär och vi hoppas intresset håller 

  i sig trots planer för fler kurser där under vintern samt någon lydnads och 

  specialsökstävling. Tävlingarna för året har avslutats och i likhet med andra noterar vi 

  att tillgång till fler funktionärer är ett återkommande önskemål. Sammantaget har 

  antalet tävlande varit något mindre i såväl rally, lydnad och bruks.  

  För tillfället har vi en specialsöksinstruktör under utbildning som beräknas vara klar i 

  oktober. Ett officiellt prov är planerat till den 24 februari 2024. Klubben har bildat en 

  egen sektor för specialsök. Klubbens föreläsning på Folkets Hus av Fredrik Steen på 
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  hundens vecka 37 var välbesökt. Därefter hölls ett öppethusdag på klubben. 

  Ett antal kvällar hållits där enskilda bruks eller lydnadsmoment gåtts igenom  

  med domare, funktionärer, instruktörer och intresserade medlemmar vilka 

  lockat flera till aktiviteter.  Vi har väntat i två år på kommunen som lovade röja i 

  skogsområdet vid stugan där ett aktivitetsområde är tänkt iordningställas. Där har 

  det inte hänt något men det kanske beror på att det inte är valår i år. 
  Ockelbo: Kör kursverksamhet året runt, vinter inomhus.  

  Skutskär: Har målat om klubbstugan. 

  Söderhamn: Ska ha öppet hus kring temat ”I tankarna på att skaffa hund”.  

  Prov i specsök den 16 december. 

  Bollnäs, Hofors, Järvsö, Ljusdal, Sandviken, Valbo hade inget att rapportera. 

§13  Övriga frågor 

  Framtida mötesformer 

  Efter diskussion föreslog mötet att vi under 2024 testar och utvärderar intresset för 

  deltagande i fysiskt (årsmötet), digitalt samt fysiskt helgdag kl 1015 med någon aktivitet. 

  Styrelsen tar till sig förslagen och arbetar vidare med detta.  

  Önskemål från klubbar 

  Följande önskemål framfördes:  

  Bruksläger ”typ Dalarna”  

  Utbildning mentalfiguranter 

  Större krav på att de som anmäler sig till en utbildning även slutför denna.  

  Utvecklingskurs instruktör Bruks.  

  Extra kongress 

  Hofors BK har skickat in en begäran om att Gävleborgsdistriktet ska verka för  

  en extra kongress. 

  Mötet beslutade att ge distriktsstyrelsen i uppdrag att begära extra kongress. 

§14  Nästa distriktsmöte   

  Årsmöte den 17 mars 2024 i Hofors.  

§15  Avslutning 

  Ordförande Anita Larsson tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

_____________________________    _____________________________ 

Ordförande, Anita Larsson      Sekreterare, Gunilla Nyberg Korner 

 

_____________________________     

Justerare, Magnus Bergqvist       
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ZOOM MÖTE MED KLUBBARNA 

Deltagare från distriktet Gunilla Nyberg Korner och  Anita Larsson. 

Vi delade mötet på 2 tillfällen, ett för Hälsingland och ett för Gästrikland. Detta för att det skulle bli mindre 

grupper och lättare att få diskussioner.  

På bägge mötena hade vi som punkter från distriktet:  

Förslag på namn till valberedningen som skall vara klart till distriktsmötet. 

Vi pratade om ansökan till 2024 års tävlingar. 

Vi önskade få in förslag och önskningar från klubbarna om aktiviteter mm.  

Vi pratade även om hur vi ska få ett större intresse och deltagande på distriktsmötena. 

Hälsingland söndag 3 september kl 19.00 

Deltagande från Bollnäs, Söderhamn, Järvsö, Edsbyn och Hudiksvall. 

Gästrikland  söndag den 10 september kl 19.00 

Deltagande från samtliga klubbar. 

Önskemål som kom upp: 

Vill ha digitala föreläsningar     ska kolla vad Studiefrämjandet kan bidra med. Gärna om Bruks då man tror 

att många inte vet vad det är. Vill ha föreläsning om specialsök med Micke Hedman. 

Vill ha ut informationsbrev från distriktsstyrelsen om vad som händer i distriktet en gång i kvartalet. 

Vill ha digital utbildning  i styrelsearbete. För hela styrelsen inte bara specifika poster. Kollar även detta 

med Studiefrämjandet. 

Vi pratade om tävlingsverksamheten. De flesta klubbar saknar funktionärer och har även svårt att få nån 

som vill utbilda sig.  

Vi måste bli bättre på att utnyttja våra andra klassdomare så dom får döma på andra klubbar, och inte bara 

hemma. Vill att distriktet skall gå in och betala resorna. 

Framkom att vi är otroligt klantiga som har DM i Lydnad och Spår samma dag och det är väl sant. 

Framkom även att man tvekar att anmäla deltagare på våra distriktsutbildningar då man inte slutför dom 

utan man får bara betala. Detta gäller tävlingsutbildningar inte instruktörer. 

Vi pratade mycket om distriktsmötena: 

Man vill ha digitala möten. Man vill ha hybridmöten. Man vill ha helgmöten. Man har inte tid att åka på 

möten. Man väljer att inte  lägga tid på möten. 

Vi planerar att ha ett uppföljningsmöte i slutet av oktober. 

Jag tycker att mötesformen känns helt ok. 

//Anita  
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